
LEDENVERGADERING 13-02-2022 „DE VALK” 20.00 UUR. 
 
 
Aanwezig :  

   
  

  
 

   
Opening: De voorzitter opent de vergadering, heet iedereen van harte welkom en is zeer 

verheugd met de opkomst. 
 

Aanvullingen en mededelingen: 
Geen aanvullingen.  
 

Verslag ledenvergadering 2020: 
Gerard leest dit voor en hierover zijn geen op- en/of aanmerkingen.  

 
Financieel verslag over 2020: 

Hanneke licht het financieel verslag toe, dit verslag is bijgevoegd en zodra de 
website weer helemaal in orde is (wanneer??) ook in te zien op onze website 
(www.haoverekkers.nl). Ze geeft aan dat we in het coronatijdperk van sommige 
activiteiten een geringere eigen bijdrage hebben gevraagd. Ook zegt ze dat, 
omdat het eindsaldo iets hoger is , we al aan het sparen zijn om in een lustrumjaar 
wat extra's te kunnen doen. Ook benadrukt Hanneke nog eens dat, als er 
buurtleden meedoen (mee willen doen) met de Vriendenloterij en onze vereniging 
opgeven als begunstigde dit heel lucratieve inkomsten zijn voor de 
buurtvereniging terwijl dit voor niemand extra kosten met zich meebrengt. Verder 
waren er geen op- en/of aanmerkingen.  
 

Verslag kascommissie: 
    

    
 

 
 
Toelichting activiteiten 2022: 

Maartje geeft een toelichting op de gehouden activiteiten. 
De wandeling in januari is doorgegaan, rekening houdende met de toen geldende 
corona regelgeving. 
Na jaren hebben we weer een buurtkamp gehouden op 't Hof en alle kinderen en 
leiding waren zeer enthousiast. 
Buurtfeest is ook doorgegaan maar van de oorspronkelijke 65 opgegeven 
personen zijn er, door corona, maar 43 personen geweest. Was wel weer 
ouderwets gezellig. 
Ook zijn we weer gaan bowlen met de kinderen van groep 4 t/m 8 en tieners. Dit 
was voor de laatste keer in Hilvarenbeek daar Kempenhof nu gesloten is. 
Met de 50+ uitstap zijn we gaan golfen in de Weebosch en daarna heerlijk 
gegeten bij La Gare. We doen dit uitstapje altijd met de fiets zodat het ook een 
veredelde fietstocht is (en deze o.a. daarom niet meer op de activiteitenstencil 
voorkomt). 
De gezinsactiviteit hebben we op 2 juli gehouden in de vorm van een American 
Party. Wij zorgden voor het eten en de deelnemers brachten zelf stoelen en drank 
mee. Het was voortreffelijk weer en iedereen was super enthousiast. 
Ook hebben we een bierproeverij gehouden bij iemand die privé die goed uitleg 
gaf over de aangeboden bieren en hiervoor ook een perfecte locatie heeft. 

13 Leden: 

Bestuur: Voltallig aanwezig.
Afgemeld: 3 leden

A. en D. hebben de kas (digitaal) gecontroleerd. 
Namens de kascommissie zegt A. dat alles weer pico bello in orde was en de 
penningmeester een dikke 10 verdient, tevens wordt het bestuur decharge 
verleend.

http://www.haoverekkers.nl/


Zoals elk jaar gaan we met de jeugd t/m groep 5 naar de overdekte speeltuin De 
Hooiberg in Bladel. Dit is elk jaar ook weer een succes. 
We hebben een workshop tapas maken gehad in Lage Mierde. De deelnemers 
waren hier ook zeer enthousiast over. 
De jaarlijks terugkerende reanimatiecursus (inclusief AED) was dit jaar 1 avond 
omdat er maar 9 aanmeldingen waren. 
Sinterklaasviering, welke verzorgd wordt door de scouting uit Hilvarenbeek, was 
weer gezellig. Je kon merken dat de kinderen Sinterklaas gemist hadden want ze 
wilden allemaal bij de Sint zijn en met hem op de foto. 
Kerststukjes maken is helaas niet doorgegaan omdat de cursusleidster (Sandra) 
geblesseerd was. We gaan nu met degenen die zich hiervoor opgegeven hadden 
Paasstukjes (op 3 april a.s.) maken bij Sandra. 
Voor de Kerstactiviteit, welke nu nog op de ouderwetse manier doorgegaan is, 
gaan we op zoek naar een andere invulling zodat iedereen hier meer plezier aan 
kan beleven c.q.  meer bij betrokken is. 
Ook de filmmiddag is doorgegaan. Wij doen hier zelf niet veel aan, dit wordt 
geregeld door het Overkoepelend Orgaan der Reuselse buurtverenigingen. 
Toine neemt nog summier de activiteiten van 2023 door met de aanwezigen.  
 

Verkiezing bestuursleden: 
Gerard en Toine zijn aftredend en herkiesbaar. De voltallige vergadering gaat 
akkoord met hun herverkiezing.  
 

 
 

 

 
 

Sluiting: De voorzitter bedankt iedereen voor hun komst, enthousiasme en inbreng. 

Rondvraag: A. merkt op dat de website niet meer goed werkt. Wij als bestuur 
wisten dit al en wilden dit zelf bij de rondvraag naar voren brengen.
Het bestuur vraagt of er aanwezigen zijn of dat de aanwezigen iemand kennen die 
ons hierbij (zo goedkoop mogelijk) kan helpen.
M.. complimenteert het bestuur met de georganiseerde activiteiten. 
Wordt zeer op prijs gesteld.


